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Inca din campania electorala de anul trecut, mi-am stabilit ca una dintre ?intele mele prioritare sa fie reprezentata de tot ceea ce inseamna
sportul focsanean, indiferent daca vorbim de cel de performan?a sau de masa.

 
Inca din campania electorala de anul trecut, mi-am stabilit ca una dintre ?intele mele prioritare sa fie reprezentata de tot ceea ce inseamna
sportul focsanean, indiferent daca vorbim de cel de performan?a sau de masa.
 
Iar in ultimul an, municipalitatea a fost prezenta ca partener si mai ales finan?ator in toate competi?iile sportive care s-au desfasurat in
aceasta perioada in orasul nostru. De la echipele de seniori de handbal si fotbal si pana la concursurile de tenis, dans sportiv, de la
premierea sportivilor cu rezultate na?ionale si pana la cei care au ob?inut medalii pe plan interna?ional, am fost mereu langa acesti
„ambasadori" ai sportului focsanean.

 
Si la capitolul fotbal avem in vedere si un stadion modern, pe care sa putem organiza diferite competi?ii, atat pentru juniori cat si pentru seniori. Cum insa cele doua
stadioane din oras, „Tineretului" si „Milcovul", care apartin Consiliului Jude?ean Vrancea, vor fi modernizate prin intermediul Companiei Nationale de Investi?ii ca
urmare a demersurilor Presedintelui Marian Oprisan, ne-am orientat spre stadionul din Mandresti.
 
E adevarat ca aici am gasit un proiect in derulare, insa trebuie precizat faptul ca aceasta era unul gandit in mod neprofesionist. Pentru ca altfel nu se poate explica
cum de gazonul nu avea niciun sistem de drenaj, iar proiectul nu prevedea decat un singur bransament pentru apa, udarea gazonului urmand a se fi facut la furtun
sau cu stropitoare de gradina. Ori aceste lucruri sunt total inacceptabile atata vreme cat vorbim de anumite standarde pe care trebuie sa le respectam pentru a putea
desfasura aici diverse intreceri sportive.
 
In consecin?a, cea mai buna solu?ie a fost rezilierea contractului existent si intocmirea unui nou proiect care sa prevada un gazon cu sistem de drenaj si instala?ie
automata de irigare, cu tribune si vestiare incalzite si dotate cu dusuri cu apa calda si toalete moderne.
 
In momentul de fa?a exista o comisie de inventariere care verifica lucrarile deja efectuate, urmand ca la final sa se propuna scoaterea la licita?ie a lucrarilor mai sus
amintite.
In ceea ce priveste execu?ia lucrarilor, ne dorim ca acestea sa inceapa cat mai repede astfel incat sa putem inaugura si acest stadion pe care sa se desfasoare
diferite compe?ii locale sau jude?ene si de ce nu, chiar na?ionale.
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